

Accessibility and Official Languages Survey/Sondage sur l'accessibilité et les langues officielles

Amendment/Modification #1

The closing date of this survey is extended from August 27, 2021 and now closes September 3, 2021 at 11:45pm

La date de clôture de cette sondage est prolongée du 27 août 2021 et se termine désormais le 3 septembre 2021 à 23h45.

Hello,

Please be advised that close date for the survey for Accessibility and Official Languages. The survey offers your organization an opportunity to provide feedback on your capacity to deliver a solution or services in both official languages and demonstrate your accessibility standards. Also, this is an opportunity to share information about your organization's profile and experience. Similar to the previous surveys, your response to this survey may influence our path forward until the process is complete.

The survey will be available from August 16th to September 3rd at 11:45pm.

English: <https://forms.office.com/r/Kyf7uNMhyR>

French: <https://forms.office.com/r/w2e7jK4L5A>

Thank you,

Shared Services Canada Technical Authority and Agile Procurement Teams

Bonjour,

Nous aimerions vous inviter à participer à notre sondage sur l'accessibilité et les langues officielles.

Le sondage offre à votre organisation l'occasion de formuler une rétroaction sur votre capacité à livrer une solution ou des services dans les deux langues officielles et démontrer vos normes d'accessibilité. De plus, il s'agit également d'une occasion de partager de l'information sur le profil et l'expérience de votre organisation. Semblables aux sondages précédents, vos réponses à ce sondage peuvent influencer notre voie à suivre jusqu'à ce que le processus soit terminé.

Le sondage sera disponible du 16 août au 3 septembre à 23:45h.

Anglais: <https://forms.office.com/r/Kyf7uNMhyR>

Français: <https://forms.office.com/r/w2e7jK4L5A>

Merci,

Services partagés Canada Autorité technique et équipes d'approvisionnement agile